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Geacht college, 

Tijdens de beeldvorming van donderdag 8 juni 2023 is uitvoerig stilgestaan bij de 
mogelijke vestiging van een Aldi supermarkt aan de Halsterseweg 56 en een 
vestiging van Aldi in De Zeeland. Onderdeel van de discussie tijdens de  
beeldvorming was het geactualiseerde distributieplanologisch onderzoek naar met 
name de vestiging van supermarkten in de gemeente Bergen op Zoom van het  
bureau DTNP. 
In haar rapport adviseert DTNP de gemeente om géén medewerking te verlenen 
aan de Aldi-verzoeken. 
Later in het jaar hebben we op verzoek van het college het bestemmingsplan “Kom 
Halsteren” aangepast. Op vragen van de fractie van de BSD “had dat niets te maken 
met de komst van een Aldi op de locatie Halsterseweg 56”. 
 
Tot verbazing van de fractie van de BSD zien we thans dat het college meewerkt aan 
een ontwerp-omgevingsvergunning welke met bijbehorende stukken met ingang van 
6 juni 2024 gedurende 6 weken (tot en met 17 juli 2024) ter inzage liggen op  
Stadskantoor, Jacob Obrechtlaan 4, Bergen op Zoom.  
 
Het recente bericht in BNdeStem (28 mei 2024) over de komst van maar liefst twee 
Aldi-vestigingen begint op deze manier vorm te krijgen. 
Het geeft het gevoel alsof de mening van de raad er niet toe doet. 
De fractie van de BSD wenst het college veel succes met het faciliteren van deze 
supermarkt aanvragen. We hopen zelfs dat er ook nog één komt aan de Holleweg, 
één in het voormalig V&D pand en twéé op Plein 13. Wellicht ook nog één op de 
Schans. Hoe meer hoe liever. Want distributieplanologisch onderzoek speelt 
klaarblijkelijk geen rol. 
 
In het kader van art. 34 willen we echter wél weten of dat inderdaad geen rol speelt? 
Waarom legt het college het advies van bureau DTNP naast zich neer. Is het bureau 
niet goed genoeg? Was de opdracht te beperkt? Waar blijft dan een vervolgopdracht 
aangaande het totale winkel aanbod in onze gemeente? 
 
 
Namens de fractie van de BSD, 
Piet Juten 
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